
 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA TAULA DE MOBILITAT REDUÏDA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Data: 14 d’octubre de 2008 
Horari: d’11.30 h a 13 h  
Lloc: Casa de Cultura 
 
 
Assistents 
 

• Cristina Urriza 
• Carles Busquets 
• Joan Ribó 
• Andreu Autet 
• Montse Solà 
• Rafael Caballero 
• Lluïsa Carbajo 
• Asun Rodríguez 
• Jordi Llorente 
• Manolo Giménez 
• Anna Soler 
 

 
Ordre del dia 
 

1-   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2-   Informació de la taula per a persones amb discapacitat  
3-   Funcionament i organització de la Taula: 
 - objectius 
 - manera de treballar  
 - membres i paper dels membres      
4-   Festa de la Tardor   
5-   Torn obert de paraula 
  

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
 
S’obre la sessió. 
El Carles Busquets demana que s’afegeixi el problema de l’entrada a la farmàcia del Ptge. 
Diputació.  S’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 

 
 

2. Informació de la Taula per a persones amb discapacitat 
 
El Joan Ribó explica les activitats que farà la Taula per a persones amb discapacitat a la Festa 
de la Tardor.  
 
3. Funcionament i organització de la Taula 
 
Es reflexiona sobre com ha de treballar la taula i com s’han de treballar els objectius. 



 

Les persones que assisteixen a les reunions ho fan en representació de tot el col·lectiu de 
persones amb mobilitat reduïda de Sant Cugat i és important tenir això en compte a l’hora de 
marcar-nos els objectius. Per aquest motiu també és força important que a les reunions hi 
assisteixin les mateixes persones i no vagin canviant sovint perquè si no és difícil mantenir 
l’estil de treball que s’acordi.  
Es fa la proposta de replantejar les reunions de la taula i els objectius però s’acorda que es 
parlarà a la propera reunió.  
De moment els objectius que es parlen són:  

- Solucionar el problema amb els autobusos 
- Solucionar la manca d’aparcaments davant l’ajuntament 
- Places aparcament persones amb discapacitat: són petites 
- Paviment drenant arbres 

 
Es tracta el problema dels autobusos i es proposa fer fotos i escrits per publicar-los al Diari, Tot 
Sant Cugat, ràdio, etc. La Cristina proposa anar a parlar amb el Síndic.  
 
També es recorda que el paper del Manolo és d’assessorament i informació tècnica però que 
les queixes, peticions, etc s’han de gestionar a través meu i es prioritzaran segons l urgència, 
nombre de persones que afecti, etc.  
 
4- Festa de la Tardor 

 
La taula per a persones amb discapacitat i la taula per a persones amb mobilitat reduïda 
compartirem carpa i farem les activitats conjuntament.  
Des de la taula per a persones amb mobilitat reduïda es farà:  

- Exposició de fotos on s’expliqui el problema amb els autobusos 
- Exposició de fotos on s’expliqui el problema amb els trens, que està treballant a fons el 

Carles Busquets 
- Prova a la gimcana conjunta: recorregut amb cadira de rodes 
- Regal de punts de llibre: “Implica’t amb nosaltres”  
- Recollida de signatures per solucionar la manca d’accessibilitat dels trens de Renfe. 

 
  
5. Torn obert de paraula 
 
El Carles Busquets explica la recollida de signatures que està duent a terme per solucionar la 
manca d’accessibilitat dels trens de Renfe. 

 
Està previst fer una activitat relacionada amb la mobilitat reduïda al Joan Maragall, però no serà 
fins al mes de gener-febrer.     

 
La propera reunió serà el dia 4 de novembre. 

 
Es tanca la sessió. 


